

Developmental Disabilities Administration ການຕືຣາຄາປະເມີນຜົນ

ລາຍຮອດກ່ຽວກັບການບໍລິການແລະການຊຸມຊຸມສໍາລັບບຸກຄົນທີ່ມີຄວາມເສຍອົງຄະດ້ານຄວາມຈະເລີນເຕີບໂຕ

ຄໍາແນະນໍາມາສູ່ການຕືຣາຄາປະເມີນຜົນຂອງຜະແນກ **DDA**:

ການຕືຣາຄາປະເມີນຜົນຂອງຜະແນກ DDA ໄດ້ຖືກອອກແບບມາເພື່ອຈະຄົ້ນຫາຄວາມຕ້ອງການໃນການຊຸມຊຸມບຸກຄົນຂອງແຕ່ລະຄົນທີ່ຖືກຕືຣາຄາປະເມີນຜົນເບື້ອງ.

ການຕືຣາຄາປະເມີນຜົນຂອງຜະແນກ DDA ຈະຊ່ວຍຜູ້ຈັດການເອກະສານໃຫ້ວາງແຜນການບໍລິການ ແລະ ການຊຸມຊຸມເພື່ອຈະຕອບສະນອງຄວາມຕ້ອງການຂອງບຸກຄົນທີ່ມີຄວາມເສຍອົງຄະດ້ານຄວາມຈະເລີນເຕີບໂຕ.

ສະພາຂອງຮັດຕ້ອງທໍາການຕັດສິນກ່ຽວກັບການໃຫ້ເງິນທຶນ ແລະ ເຄື່ອງມືຊ່ວຍເຫຼືອສໍາລັບການບໍລິການສໍາລັບບຸກຄົນທີ່ມີຄວາມເສຍອົງຄະດ້ານຄວາມຈະເລີນເຕີບໂຕ. ເມື່ອໃດຄວາມຕ້ອງການຂອງບຸກຄົນທຸກໆຢ່າງໄດ້ຖືກຕືຣາຄາປະເມີນຜົນເບື້ອງແລ້ວດ້ວຍເຄື່ອງມືຕືຣາຄາປະເມີນຜົນແນວດຽວກັນ, ສະພາ ແລະ ຜູ້ທໍາການຕັດສິນອື່ນໆຄ້າຍຄືຫລາຍກວ່າຈະພົບເຫັນລາຍຮອດວ່າຈະອີງໃສ່ໄດ້ ແລະ ໃຊ້ການໄດ້ຫລາຍໃນການດໍາເນີນການທໍາການຕັດສິນ.

ການຕືຣາຄາປະເມີນຜົນຂອງຜະແນກ **DDA** ຊ່ວຍບຸກຄົນທີ່ມີຄວາມເສຍອົງຄະດ້ານຄວາມຈະເລີນເຕີບໂຕໄດ້ຢ່າງໃດ?

ການຕືຣາຄາປະເມີນຜົນຂອງຜະແນກ DDA ຈະວັດແທກການຊຸມຊຸມບຸກຄົນຂອງແຕ່ລະຄົນທີ່ຕ້ອງການເພື່ອຈະເຂົ້າຮ່ວມໃນກິດຈະກໍາການເຄື່ອນໄຫວຫລາຍໆຢ່າງ. ນອກຈາກນັ້ນອີກ, ມັນຈະວັດແທກການຊຸມຊຸມຂອງບຸກຄົນທີ່ຕ້ອງການໃນເຮືອງກ່ຽວກັບການປະພຶດ, ວຽກງານ, ການປົວພະຍາບານ, ແລະ ຄວາມຕ້ອງການໃນຜູ້ໃຫ້ການເບື້ອງແຍງດູແລ. ການຕືຣາຄາປະເມີນຜົນຂອງຜະແນກ DDA ຈະພິຈາລະນາເບື້ອງໂຄງການໃດ ແລະ ການບໍລິການແນວໃດທີ່ບຸກຄົນມີເງື່ອນໄຂໄດ້ຮັບ, ແລະ ການບໍລິການຫລາຍເທົ່າໃດທີ່ເຂົາເຈົ້າສາມາດຖືກອະນຸມັດໃຫ້ໄດ້ຮັບ.

ແມ່ນໃຜແດ່ຈະມີສ່ວນໃນການຕືຣາຄາປະເມີນຜົນຂອງຜະແນກ **DDA**?

ຜູ້ຈັດການເອກະສານຈະພົບໜ້າຕໍ່ໜ້ານໍາບຸກຄົນທີ່ມີຄວາມເສຍອົງຄະດ້ານຄວາມຈະເລີນເຕີບໂຕ ແລະ ຢ່າງໜ້ອຍຄົນອື່ນອີກຄົນນຶ່ງທີ່ຮູ້ຈັກລູກຄ້າຄື. ຜູ້ຕາງໜ້າຕາມກົດໝາຍຈະຖືກເຊື່ອເຊີນມາສະເນີໃຫ້ມາຮ່ວມ.

ການຕືຣາຄາປະເມີນຜົນຈະໃຊ້ເວລາດົນປານໃດ?

ການສໍາພາດການຕືຣາຄາປະເມີນຜົນໂດຍທົ່ວໄປແລ້ວຈະໃຊ້ເວລາ 2 ຫາ 4 ຊົ່ວໂມງຂຶ້ນນໍາຂຶ້ນຫລາຍໆຢ່າງ. ຕົວຢ່າງ, ການຕືຣາຄາປະເມີນຜົນເທື່ອທໍາອິດຈະໃຊ້ເວລານານກວ່າການທວນຄືນ. ຖ້າຫາກວ່າບຸກຄົນຍັງຕ້ອງການການບໍລິການ Medicaid Personal Care (ການເບື້ອງແຍງດູແລສ່ວນຕົວຂອງເມດິເຄິດ) ອີກຄັ້ງ, ການຕືຣາຄາປະເມີນຜົນຈະໃຊ້ເວລາຕື່ມອີກ.

ການຕືຣາຄາປະເມີນຜົນຂອງຜະແນກ **DDA** ຈະເກີດຂຶ້ນດົນປານໃດເທື່ອນຶ່ງ?

ບຸກຄົນທີ່ໄດ້ຮັບການບໍລິການທີ່ຖືກຈ່າຍເງິນໃຫ້ຈະໄດ້ຮັບການຕືຣາຄາປະເມີນຜົນຢ່າງໜ້ອຍແຕ່ລະປີ. ຖ້າຫາກວ່າຄວາມຕ້ອງການຂອງບຸກຄົນປ່ຽນແປງໃນຮະຫວ່າງປີ, ມັນອາດຈະມີຄວາມຕ້ອງການສໍາລັບການຕືຣາຄາປະເມີນຜົນເບື້ອງໃໝ່.

ແມ່ນຫຍັງຈະເກີດຂຶ້ນຖ້າຫາກວ່າບຸກຄົນບໍ່ຕ້ອງການການຕືຣາຄາປະເມີນຜົນ?

ຖ້າຫາກວ່າບຸກຄົນບໍ່ຕ້ອງການການຕືຣາຄາປະເມີນຜົນຂອງຜະແນກ DDA ແລະ ອາສັຍຢູ່ໃນຊຸມນຸມຊົນ, ມັນຈະຍາກທີ່ຈະຮູ້ຈັກວ່າການຊຸມຊຸມແນວໃດແມ່ນຕ້ອງການ. ບຸກຄົນຈະປະຕິເສດການຕືຣາຄາປະເມີນຜົນແຕ່ວ່າຜະແນກ DDA ບໍ່ສາມາດອະນຸມັດການບໍລິການໃຫ້ໄດ້ໂດຍປາສຈາກການຕືຣາຄາປະເມີນຜົນຂອງຜະແນກ DDA.

ແມ່ນຫຍັງແຕ່ປະກອບໃນການຕີຮາຄາປະເມີນຜົນຂອງຜະແນກ DDA?

ມັນມີຢູ່ສາມພາກສ່ວນ, ຫລື ແບບວິທີການ, ໃນການຕີຮາຄາປະເມີນຜົນຂອງຜະແນກ DDA:

1. ແບບວິທີການຕີຮາຄາປະເມີນຜົນເບິ່ງການຊຸ້ມຊູ

ແບບວິທີການຕີຮາຄາປະເມີນຜົນເບິ່ງການຊຸ້ມຊູລວມເອົາຕາຕະລາງຄວາມເຂັ້ມຂົ້ນໃນການຊຸ້ມຊູ (SIS) ສໍາລັບລູກຄ້າທຸກໆຄົນອາຍຸ 16 ປີ ແລະ ແກ້ກວ່າ. SIS ແມ່ນເຄື່ອງມືທີ່ຖືກຮັບຮູ້ທົ່ວປະເທດຊຶ່ງຖືກນໍາໃຊ້ຢູ່ໃນຫລາຍໆຮັດເພື່ອຈະວັດແທກຄວາມຕ້ອງການນໍາການຊຸ້ມຊູຂອງບຸກຄົນທີ່ມີຄວາມສ່ຽງອົງຄະດ້ານການຈະເລີນເຕີບໂຕ. ແວ່ເຂົ້າເບິ່ງ www.siswebsite.org/index.wv ໄດ້ເພື່ອຈະຮຽນຮູ້ເພີ່ມເຕີມກ່ຽວກັບ SIS.

ສໍາລັບເດັກນ້ອຍອາຍຸຕໍ່າກວ່າ 16 ປີ, ຄໍາຖາມຊາວຄໍາຖາມຊຸດນຶ່ງຈະຖືກໃຊ້ເພື່ອຈະວັດແທກຄວາມຕ້ອງການນໍາການຊຸ້ມຊູຂອງເຂົາເຈົ້າ.

ແບບວິທີການຕີຮາຄາປະເມີນຜົນເບິ່ງການຊຸ້ມຊູຍັງຈະລວມເອົາການຕີຮາຄາປະເມີນຜົນເບິ່ງຄວາມຕ້ອງການຂອງຜູ້ເບິ່ງແຍງດູແລ, ບັນຫາເຮືອງການປະພຶດ ແລະ ການຄວບຄຸມປ້ອງກັນ.

2. ແບບວິທີການຕີຮາຄາປະເມີນຜົນເບິ່ງຮະດັບຂອງການບໍຣິການ

ແບບວິທີການຕີຮາຄາປະເມີນຜົນເບິ່ງຮະດັບຂອງການບໍຣິການໄດ້ຖືກໃຊ້ເພື່ອຈະຕີຮາຄາປະເມີນຜົນເບິ່ງການຊຸ້ມຊູທີ່ຕ້ອງການສໍາລັບກິດຈະກຳການດຳຮຽນຊີວິດປະຈຳວັນ ແລະ ການເບິ່ງແຍງດູແລສ່ວນຕົວ. ຄໍາຕອບຕໍ່ຄໍາຖາມເຫລົ່ານີ້ຈະຊ່ວຍເຫລືອຜູ້ຈັດການເອກະສານພິຈາະນາເບິ່ງການບໍຣິການເບິ່ງແຍງດູແລສ່ວນຕົວທີ່ບຸກຄົນຈະໄດ້ຮັບ.

3. ແຜນການຊຸ້ມຊູສ່ວນບຸກຄົນ

ແຜນການຊຸ້ມຊູສ່ວນບຸກຄົນ (ISP) ບອກຮາຍຮະອຽດການຊຸ້ມຊູທີ່ຄວນຈະມີໄວ້ໃຫ້ເພື່ອຈະຊ່ວຍຕອບສະນອງຄວາມຕ້ອງການຂອງບຸກຄົນ. ISP ບັນຍາຍວ່າການບໍຣິການທີ່ຖືກຈ່າຍເງິນໃຫ້ຫລາຍປານໃດທີ່ບຸກຄົນມີເງື່ອນໄຂທີ່ຈະໄດ້ຮັບ, ແລະ ແມ່ນໃຜຈະເອົາການບໍຣິການໃຫ້. ແຜນການຍັງຈະຊີ້ບອກການຊຸ້ມຊູທີ່ບຸກຄົນມີຢູ່ຊຶ່ງຮັດບໍ່ຈ່າຍເງິນໃຫ້. ແຜນການອັນນີ້ຈະຖືກຕີພິມອອກມາ ແລະ ເອົາໃຫ້ລູກຄ້າຫລັງຈາກການຕີຮາຄາປະເມີນຜົນ ແລະ ການວາງແຜນ.

ການຕີຮາຄາປະເມີນຜົນຂອງຜະແນກ DDA ການພິຈາະນາບອກໄດ້ແນວໃດວ່າການບໍຣິການແນວໃດທີ່ບຸກຄົນມີເງື່ອນໄຂທີ່ຈະໄດ້ຮັບ?

ຄໍາຕອບຕໍ່ຄໍາຖາມຢູ່ໃນແບບວິທີການຕີຮາຄາປະເມີນຜົນເບິ່ງການຊຸ້ມຊູ ແລະ ແບບວິທີການຕີຮາຄາປະເມີນຜົນເບິ່ງຮະດັບຂອງການບໍຣິການເຮັດໃຫ້ເກີດມີສິ່ງທີ່ຖືກເອີ້ນວ່າ "ຄະແນນຄວາມຮ້າຍແຮງ". ຄະແນນຄວາມຮ້າຍແຮງເປັນສິ່ງວັດແທກຄວາມໜັກແໜ້ນຂອງຄວາມຕ້ອງການນໍາການຊຸ້ມຊູຂອງບຸກຄົນປຽບທຽບໃສ່ບຸກຄົນອື່ນທີ່ໄດ້ຖືກຕີຮາຄາປະເມີນຜົນແລ້ວ. ຄະແນນຄວາມຮ້າຍແຮງຂອງບຸກຄົນຈາກການຕີຮາຄາປະເມີນຜົນຂອງເຂົາເຈົ້າຊ່ວຍພິຈາະນາບອກເງື່ອນໄຂທີ່ຈະໄດ້ຮັບໂຄງການ ແລະ ການບໍຣິການເຊັ່ນວ່າ:

- ການເບິ່ງແຍງດູແລສ່ວນຕົວ
- ການປິ່ນປົວລໍ້ຖ້າເສັຽຊີວິດ
- ການບໍຣິການຢູ່ຕາມເຮືອນ
- ການບໍຣິການຢູ່ຕາມເຮືອນ ແລະ ຊຸມນຸມຊົນຂອງ DDA
- ການບໍຣິການສ່ວນບຸກຄົນ ແລະ ຄອບຄົວ
- ໂຄງການວຽກງານ ແລະ ການເຂົ້າເຖິງຊຸມນຸມຊົນ

ຖ້າຫາກວ່າຄົນໃດຄົນນຶ່ງບໍ່ເຫັນພ້ອມນໍາຜົນອອກມາຂອງການຕີຮາຄາປະເມີນຜົນຂອງຜະແນກ DDA ເດ?

ຖ້າຫາກວ່າຄົນໃດຄົນນຶ່ງບໍ່ເຫັນພ້ອມນໍາຜົນອອກມາຂອງການຕີຮາຄາປະເມີນຜົນຂອງຜະແນກ DDA, ການອຸທອນສາມາດຖືກຢືນໄດ້. ຜູ້ຈັດການເອກະສານຈະເອົາຮາຍຮະອຽດໃຫ້ໃນເວລາພົບກັນເຮືອງການຕີຮາຄາປະເມີນຜົນກ່ຽວກັບສິດທິໃນການອຸທອນສໍາລັບຄໍາຕັດສິນຂອງກົມອົງໃສ່ການຕີຮາຄາປະເມີນຜົນຂອງຜະແນກ DDA.